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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 11. juni 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 671 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 671:
’’Hvor mange ansøgninger får kommunerne årligt om betaling af nyt høreappa-
rat i medfør af Serviceloven?”

Svar:
Til brug for besvarelsen har jeg indhentet oplysninger fra Social- og Integrati-
onsministeriet, som oplyser følgende:

”Der findes ingen national statistik for det samlede årlige antal ansøgninger om 
støtte til høreapparat efter serviceloven.”

Jeg kan henholde mig til oplysningerne fra Social- og Integrationsministeriet.

Med venlig hilsen
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